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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ön egyetért azzal, hogy ne a gazdaság, hanem a 
politika döntse el, hogy milyen élelmiszerláncokra van szükség? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A portfolio.hu portálon megjelent „Lázár János: abcúg külföldi diszkontok!„ című cikk Lázár János
egy újból felmelegített lázálmáról ír:

„A  diszkontláncok  háttérbe  szorítása,  korlátozása  olyan  kérdések,  amelyek  közgazdasági
szemléletben a fogyasztók oldalán akár úgy is lecsapódhatnak, hogy a termékkínálat szűkösebbé
válhat. Tartanak attól, hogy ezt a belföldi piac hogyan lesz képes kompenzálni?

Számos európai ország példáját lehet hozni, amelyek ezt már meglépték, többen Közép-Európában
is. Ha Lengyelország, Szlovákia vagy Ausztria képes volt rá, akkor a magyar kishitűséget is félre
kell tenni, mivel a vidék jövőbeli talpon maradásához szükségszerű, hogy a mezőgazdaság és az
élelmiszeripar stratégiai  ágazattá váljon Magyarországon.  Ezzel  a patrióta politikával  szemben
persze  könnyű  populista  szólamokat  hangoztatni,  népszerűsködni,  hiszen  az  emberek  többsége
kedveli ezeket a külföldi láncokat, mert úgy érzik, nagy választékot és kedvező árakat kapnak tőlük.
Itt tehát van dolgunk: fontos, hogy az emberek megértsék, a patrióta élelmiszeripari fordulat nem
azt  eredményezi  majd,  hogy  eltűnik  a  választék  és  drágább  lesz  az  élelmiszer.  A  magyar
diszkontláncoknak ugyanolyan jónak, sőt jobbnak kell lennie, mint az említett multiknak, mert a
magyar fogyasztók érdeke az első. Erről többet kell beszélnünk a jövőben.”

 

Kérdezem Önt:



 
Ön egyetért azzal, hogy ne a gazdaság, hanem a politika döntse el, hogy milyen élelmiszerláncokra
van szükség?

 

Budapest, 2021. november 18.
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